
Zápisnica č. 21/2009 
z  rokovania vedenia STU dňa 9. 11. 2009 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, Robert 

Redhammer, Ján Kalužný, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, 
František Hulík, Ján Lešinský 

 
Neprítomní:   
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. ICV - Plán vzdelávacích činností v akademickom roku 2009/2010 (pror. Kalužný,  

J. Lešinský) 
2. Návrh koncepcie stravovania na STU v Bratislave (pror. Janíček, F. Hulík) 
3. Vyhodnotenie účasti STU v programe Erasmus (pror. Petráš) 
4. Stav prípravy 4. reprezentačného plesu STU (pror. Petráš) 
5. Investičné aktivity STU (pror. Janíček) 
6. Informácia o evidovaných publikáciách k 31.10.2009 (pror. Redhammer) 
7. Informácia o riešených výskumných projektoch k 31.10.2009 (pror. Redhammer) 
8. Mimoriadne štipendiá vyplatené za akad. rok 2008/2009 (pror. Kalužný) 
9. Etický kódex pracovníkov STU (pror. Finka) 
10. Rôzne 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) ICV - Plán vzdelávacích činností v akademickom roku 2009/2010 (pror. Kalužný,  

J. Lešinský) 
2) Návrh koncepcie stravovania na STU v Bratislave (pror. Janíček, F. Hulík) 
3) Vyhodnotenie účasti STU v programe Erasmus (pror. Petráš) 
4) Investičné aktivity STU (pror. Janíček) 
5) Informácia o evidovaných publikáciách k 31.10.2009 (pror. Redhammer) 
6) Mimoriadne štipendiá vyplatené za akad. rok 2008/2009 (pror. Kalužný) 
7) Etický kódex pracovníkov STU (pror. Finka) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:   
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
 
Prorektor Janíček: 
Informoval o rokovaniach týkajúcich sa majetkových pomerov vo VÚZ PI v Bratislave ako aj 
o stave vlastníctva pozemkov STU v Mlynskej doline. 
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Prorektor Redhammer: 
Informoval, že sme na STU nedostali cenu ministra školstva SR v žiadnej z kategórií 
 
Prorektor Petráš: 
− Otvorenie laboratórií Medirex 
− Prednáška prof. Krempaského na akcii Alumni klubu STU 
 
Predseda AS STU Žalman: 
Informoval o účasti na rokovaní Rady VŠ v Herľanoch, ktorá sa venovala hlavne metodike 
rozpočtu na rok 2010 
 
Rektor Báleš: 
Informoval, že 26.11. sa uskutoční stretnutie niektorých rektorov VŠ a predsedníctva SAV, 
kde sa má hovoriť o perspektívach vedy a výskumu v SR, kde vystúpia s prednáškami 
prorektori STU Janíček a Redhammer. 
 
 
K bodu 1 ICV - Plán vzdelávacích činností v akademickom roku 

2009/2010 (pror. Kalužný, J. Lešinský) 
  
Rektor Báleš: Predstavil doc. Jána Lešinského, nového riaditeľa ICV STU. 
Pror. Kalužný: Uviedol písomný materiál, je pripravený Organizačný poriadok ICV 

a požiadal J. Lešinského, aby konkretizoval pripravované akcie v ICV STU. 
Riaditeľ ICV 
Lešinský: 

V spolupráci s TU Viedeň beží kurz Automotive MBA, chcú pripraviť aj 
ďalší kurz MBA. Veľmi pomaly sa presúvajú aktivity z Trnavy do 
Bratislavy. Ďalej hovoril o aktivitách oddelenia jazykov a univerzity tretieho 
veku a zmienil sa aj o personálnych problémoch na ICV STU. 

Rektor Báleš: Problematika CŽV na STU je už dlhšiu dobu predmetom kritiky. Očakáva 
od nového riaditeľa nové nápady a aktivity vrátane reštrukturalizácie ICV. 
Na ďalšie vzdelávanie sa vyčleňujú vysoké finančné prostriedky a napriek 
nášmu potenciálu málo z toho čerpáme. Požiadal riaditeľa o vypracovanie 
finančného plánu a plánu kurzov na ICV STU. Opýtal sa na stav kurzov 
vysokoškolskej pedagogiky pre mladých učiteľov na STU. Upozornil na 
aktivity MŠ SR – kvalifikačné skúšky učiteľov SŠ. Pripomenul, že máme 
podpísanú zmluvu s SPP a Naftou Gbely o ďalšom vzdelávaní ich 
pracovníkov. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Ako sa bude rozvíjať e-learning, ako chce ICV spolupracovať pri ponuke 
modulov vzdelávania pre pracovníkov z praxe. Ide o platené služby a v čom 
bude prínos ICV, prečo to majú robiť oni a nie priamo fakulty. 

Pror. Petráš: Ponúkol pomoc pri propagácii ICV a hlavne jeho aktivít a kurzov, ktoré 
bude organizovať. Bolo by užitočné vytvoriť Ústavnú radu. 

Pror. Finka: Pripomenul neúspech vzdelávacieho projektu, ktorý bol pripravovaný na 
ICV a fakulty ho pomáhali pripraviť. Treba podchytiť aktivity verejnej 
správy, tam je veľký priestor pre realizáciu školení a kurzov. 

Pror. Janíček: Univerzity poskytujú kurzy zvyšovania kvalifikácie pre učiteľov SŠ, sú tam 
veľké možnosti. ENEL chce zabezpečiť certifikovné kurzy pre pracovníkov 
firmy v oblasti elektroenergetiky. 
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Úloha V-STU č. 1/21/2009  
Rektor STU ukladá riaditeľovi ICV STU doc. Lešinskému vypracovať a predložiť na 
rokovanie vedenia STU finančný plán, personálnu analýzu a plán kurzov ICV na rok 2010. 
Z: Riaditeľ ICV STU Lešinský 
T: 10. 1. 2010 
 
Úloha V-STU č. 2/21/2009  
Rektor STU ukladá predložiť návrhy do Rady ICV STU a pripraviť list o stave finančného 
hospodárenia v ICV STU a následne rektor STU nariadi vykonať hĺbkovú kontrolu. 
Z: Pror. Kalužný 
T: 30. 11. 2009 
 
 
K bodu 2 Návrh koncepcie stravovania na STU v Bratislave  

(pror. Janíček, F. Hulík) 
  
Pror. Janíček: Uviedol písomný materiál s návrhom koncepcie stravovania na STU, ktorý 

obsahuje aj analýzu súčasného stavu v tomto smere. Riaditeľ ŠDaJ STU 
Hulík uviedol, že máme havarijný stav napr. na SvF STU a treba prijať 
rozhodnutie a riešiť to. 

Pror. Finka: Zaujímal sa aký je vývoj počtu vydaných jedál. Vieme odhadnúť do 
budúcnosti ako sa toto bude vyvíjať? 

Kvestorka 
Žideková: 

Ak z fondu reprodukcie dáme prostriedky do rekonštrukcie jedální, tieto by 
mali byť postupne vrátené. Je nutné rekonštruovať až 4 jedálne?  

Rektor Báleš: Ide o koncepciu riadenia jedální do budúcnosti, či nevytvoriť nejaké 
centrum stravovania na STU, určite sa nepriklonil k názoru investovať do 4 
jedální. Uviedol dobrý príklad, ako to majú realizované v Košiciach. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Po určitom čase sme plánovali vyhodnotiť služby poskytované na FCHPT 
STU a potom sa rozhodnúť ako ďalej. Ak sme s tým spokojní. 

Riaditeľ ŠDaJ 
Hulík: 

Uviedol svoj názor na túto problematiku. Uviedol viacero možných variánt 
na riešenie. Očakáva od vedenia STU, aby rozhodlo, ktorý variant sa bude 
realizovať. Jedálne STU ako také sú v kladných číslach. Informoval aj 
o kompletne zrekonštruovaných hosťovských izbách na ŠD STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/21/2009  
Vedenie STU schválilo koncepciu 3 centier stravovania na STU. ŠD Mladosť v Mlynskej 
doline a odtiaľ rozvoz na FEI a FIIT. ŠD Jura Hronca a jedáleň na SvF bude ako výdajňa 
s alternatívou pre zamestnancov na FCHPT. Situácia v Trnave zostáva. 
 
Úloha V-STU č. 3/21/2009  
Rektor STU ukladá riaditeľovi ŠDaJ Hulíkovi predložiť projektový zámer na riešenie 
stravovania na STU aj s finančnými nárokmi. 
Z: Riaditeľ ŠDaJ Hulík 
T: 14. 12. 2009 
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K bodu 3 Vyhodnotenie účasti STU v programe Erasmus (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál obsahujúci počet realizovaných mobilít študentov 

a učiteľov STU ako aj zahraničných stážistov u nás za akademický rok 
2008/2009. V budúcnosti sa budú všetky aktivity programu Erasmus 
realizovať z jedného centrálneho útvaru - Útvaru pre zahraničné vzťahy 
rektorátu STU.  

 
Stanovisko V-STU č. 1/21/2009  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Vyhodnotenie účasti STU v programe Erasmus“ 
a ukladá prorektorovi Petrášovi realizovať mobility Erasmus jednotne za celú STU. 
 
 
K bodu 4 Stav prípravy 4. reprezentačného plesu STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Ústne informoval o aktuálnom stave prípravy 4. Plesu STU, ktorý sa bude 

konať v Inchebe 15.1.2010. Prípravný výbor pracuje, boli rozoslané pozvánky 
na priemyselné združenia a je urobený návrh plagátu. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/21/2009 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave prípravy 4. Plesu STU. 
 
 
K bodu 5 Investičné aktivity STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Na rokovanie predložil písomný materiál, ktorý obsahuje informácie 

o všetkých investičných aktivitách STU v roku 2009. Súčasne informoval aj 
o ich finančnom zabezpečení a o príslušných výberových konaniach. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Opýtal sa na stanovisko vedenia STU ohľadom požiadavky SvF STU 
ohľadom finančnej pôžičky na opravu fasády budovy SvF STU. 

Kvestorka 
Žideková: 

Pripomenula, že pri takejto investičnej akcii musí byť bezpodmienečne 
finančná spoluúčasť fakulty. Informovala sa o možnosti rekonštrukcie ŠD 
Jura Hronca. 

Pror. Finka: Informoval, že v zmysle zákona o civilnej ochrane obyvateľstva máme 
povinnosť zabezpečiť inštaláciu signalizačného zariadenia v budove rektorátu 
STU s možnosťou centrálneho ovládania. Jedná sa o to, aby osoby 
nachádzajúce sa v objekte mohli v prípade nutnosti po zaznení signálu rýchlo 
opustiť budovu určenými únikovými trasami. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/21/2009 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o investičných aktivitách na STU. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/21/2009  
Vedenie STU schvaľuje poskytnutie pôžičky pre SvF STU a poveruje kvestorku STU 
pripraviť príslušnú dohodu so SvF STU. 
 
Uznesenie V-STU č. 3/21/2009  
Vedenie STU súhlasí so zabezpečením inštalácie signalizačného zariadenia v budove 
rektorátu STU s možnosťou centrálneho ovládania. 
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K bodu 6 Informácia o evidovaných publikáciách k 31.10.2009  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Na rokovanie predložil písomný materiál, ktorý obsahuje počet 
zaevidovaných publikácií podľa ich druhu v členení po jednotlivých fakultách 
STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/21/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o evidovaných publikáciách k 31.10.2009. 
 
K bodu 7 Informácia o riešených výskumných projektoch k 31.10.2009 

(pror. Redhammer) 
Pror. 
Redhammer: 

Ústne informoval o riešených výskumných projektoch na STU ako aj 
o pripravovaných projektoch CE 3. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/21/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o riešených výskumných projektoch k 31.10.2009. 
 
 
K bodu 8 Mimoriadne štipendiá vyplatené za akad. rok 2008/2009  

(pror. Kalužný) 
Pror. Kalužný: Písomne predložil prehľad a informoval o vyplatených mimoriadnych 

štipendiách pre študentov STU za akademický rok 2008/2009. 
 
Stanovisko V-STU č. 6/21/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o mimoriadnych štipendiách vyplatených za 
akademický rok 2008/2009. 
 
 
K bodu 9 Etický kódex pracovníkov STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomný návrh etického kódexu pracovníkov STU, ktorý okrem 

všeobecných zásad obsahuje zásady v pedagogickej práci a vo vedeckej 
a umeleckej činnosti. 

 
Stanovisko V-STU č. 7/21/2009  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Etický kódex pracovníkov STU“ a ukladá predložiť 
ho na prerokovanie KR STU ako aj UOO STU. 
 
 
K bodu 10  Rozličné 
 
1) Kvestorka STU Žideková: 

Pripomenula, že na rektorát STU bola prijatá právnička, špecialistka na komerčné právo. 
Všetky dôležité materiály najmä zmluvy, ktoré pôjdu na podpis rektorovi STU musia 
byť dané na kontrolu tejto právničke. 
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2) Prorektor Petráš: 

Informoval o zasadaní komisie  na TU Viedeň ohľadom letnej školy, ktorú ponúkli aj pre 
našich študentov. Zúčastní sa tohto rokovania. 

 
3) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval o programe nasledujúceho zasadnutia AS STU. 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


